



COLLECTION

SAINT-GERMAIN

La collection Saint-Germain marie avec élégance le métal à un design très vintage, héritage des usines et des ateliers français des années 1950. La décoration aux lignes « industrielles » s'invite donc dans la salle de bains avec sobriété et simplicité avec cette robinetterie tendance.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette collection est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

THG Paris introduced a collection called «Saint-Germain» with a radically new design. This series elegantly marries metal with real vintage design, a heritage of French factories and workshops of the 1950s. This brings decoration with «industrial» lines to the bathroom, complete with the understatement and simplicity that comes with these trendy fittings.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.



Ref. G7C.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer

COLLECTION

SAINT-GERMAIN



Ref. G7C.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G7C.5400BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec 2 robinets d'arrêt
Trim for THG thermostat with 2 valves

COLLECTION

SAINT-GERMAIN
À MANETTES



Ref. G7D.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G7D.41G

Mélangeur de bain 3 trous mural
Wall mounted 3-hole bath mixer



Ref. G7D.520

Porte-serviette
Single towel rail



Ref. G7D.54

Ensemble de douche
Shower set